
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 4.10.2021  

 

Přítomní  

Za zřizovatele:  

Mgr. Petr Hamáček   

Ing. Hana Makovičková  

 

Zvoleni za rodiče:  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D.  

Mgr.  Jan Fink  

Mgr. Radka Koláčná   

  

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá  

   

Zvoleni za učitele:  

Mgr. Daniela Havelková  

Mgr. Jana Dobiášovská  

Mgr. Daniela Havelková  

  

Omluven: Ing. Miroslav Kazda  

 

Průběh jednání:  

1. Zahájení - Doc. Tomáš Kozel zahájil 3. zasedání Školské rady a přivítal přítomné. Nikdo 

neměl připomínky k navrhovanému programu. 

1. Ředitelka školy Mgr. Blanka Kalátová Lisá seznámila přítomné s Výroční zprávou o 

činnosti školy za školní rok 2020/2021. 

Doc. Kozel vznesl dotaz k dataci VZ, ředitelka školy vysvětlila, že promítá do VZ změny v ped. 

sboru na další rok. Dále zjišťoval, proč došlo k poklesu přijatých na gymnázia. Ředitelka školy 

vyzdvihla kariérové poradenství, žáci ho využívají a řídí se doporučeními. Procentuální 

úspěšnost zůstává stabilní. V 9. ročníků byly pouze dvě třídy v ročníku.  

2. Doc. Kozel nechal hlasovat o schválení VZ. Výroční zpráva o činnosti školy byla 

schválena všemi přítomnými. 



3. Zahájení školního roku 2021/2022.  

a. Ředitelka školy seznámila přítomné s nárůstem počtů zaměstnanců, žáků i tříd. 

Komplikace spojené s nepřijetím zákona o ped. pracovnících budou řešeny v rámci 

kolektivní smlouvy.  

b. Podpora vzdělávání žáků – národní program Doučování. Byli vytipování žáci, vyučující– 

máme 24 skupin 16+8 (čj + mat + aj), účastní se 90 žáků. Využíváme testovací účty na 

INSPIS ČŠI – sledování individuálního pokroku žáka. Jsme zapojeni do celostátního 

testování ČŠI. 

c. Podpora pedagogů a AP – metodická sdružení, podpora začínajícím učitelům. 

Pedagogičtí pracovníci mají plány rozvoje a ped. portfolia. Podpora dalšího vzdělávání 

pedagogů. Rozvíjíme spolupráci mezi kolegy, spolupracující týmy. Jsme zapojeni do 

PŠÚ. 

d. Podpora pohybových aktivit – škola v pohybu. 

e. IROP – plán výstavby venkovní učebny, poděkování zřizovateli. 

f. Začátek roku proběhl hladce. 

g. Ředitelka školy zmínila, že máme plně obsazené školní poradenské pracoviště – 

zlepšení práce s dětmi se SPUCH. 

h. Rozvoj ICT – rozvoj učitelů (dlouhodobé kurzy) - změny vzdělávacích plánů jsou 

nastartovány a průběžně diskutovány. 

i. IKAP – mobilní učebna (20 notebooků + interaktivní pera + nabíjecí skříň) 

j. Diskuse o pozici školního psychologa po skončení šablon III.  

k. Makovičková – jak funguje další pedagog? ŘŠ: Tam, kde mají děti IVP s upravenými 

očekávanými výstupy nebo úpravou obsahu učiva.  

l. Ředitelka školy vyzdvihla kvalitu pedagogického sboru. 

4. Mgr. Blanka Kalátová Lisá poděkovala všem členům Školské rady.  

  

  

  

V Jičíně 04.10.2021  

  

Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková  

  

  

 

 


